
Enrique: Jose Angel może stać się wielkim graczem
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W ostatnich dniach pojawiają się nowe plotki na temat Jose Angela. Tym

razem zdaniem mediów, młodym Hiszpanem interesuję się Benfica. Gracza

do Romy sprowadził jak wiadomo sam Luis Enrique. Były już trener

Giallorossich udzielił wywiadu dla La Nueva España, w którym mówił o

swoim byłym podopiecznym. 

 

W Romie postawiłeś na młodego lewego obrońcę z Gijon, Jose Angela.

- To był od początku mój wybór, rozegrał bardzo kompletny sezon. Ma więcej

walorów, wiedząc, że gra się w wielkim klubie w innym kraju, nie jest to łatwe dla

młodego gracza, który opuszcza swoją ojczyznę. Jestem bardzo zadowolony z jego

sezonu, gdyż przezwyciężył trudne momenty. Zachował się fenomenalnie, zarówno

jako zawodnik jak i człowiek.

 

Dokąd może zajść?

- To zależy bardzo od niego i jego ambicji. Ma wszystko, aby stać się wielkim

graczem i być podstawowym w seniorskiej reprezentacji Hiszpanii. Rzecz jasna, gdy

ma się jedynie 22 lata, jest wiele aspektów do poprawy, jednakże w tym włoskim

sezonie dokonał dobrych rzeczy.

 

Plany osobiste?

- Znajduję się w wolnym stosunku pracy, jak mówiłem gdy odchodziłem z Romy.

Byłem przez cztery lata trenerem i chciałem zrobić przerwę. Chcę to wykorzystać,

aby zobaczyć inne zespoły i pracę innych trenerów. W przyszłości, zobaczymy.
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